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Wijziging van de Tarieventabel Verordening precariobelasting 2015, behorende bij de Verordening 
Precariobelasting Maastricht 2015

Aanwezig
Voorzitter: mevrouw Van Ham
College: wethouder Aarts
Griffie: de heer Vinju

Fractievertegenwoordigers: 
de dames Godwin, Meese en Martens en de heren Jongen, Hoen, Moers en Nelissen

De voorzitter heet iedereen om 19.45 uur welkom. MVP heeft een aantal vragen gesteld over dit 
onderwerp. Het voorstel is nu om op het vlaggen geen precariobelasting meer te heffen.

De Seniorenpartij (de heer Nelissen) steunt het voorstel. Het komt ook tegemoet aan de wens om 
vereenvoudiging van regelgeving.

De PvdA (mevrouw Godwin) vindt het een logische wijziging. Spreekster vraagt verder informatie 
voor de zogenaamde bierluikjes van panden. Die worden vanaf dit jaar belast.

D66 (de heer Jongen) is blij dat de – onterechte - belasting op het vlaggen wordt opgeheven. 
De derving aan belasting wordt elders opgevangen. Spreker vraagt daar meer informatie over. Hij 
wil ook weten tot welke datum terugbetalingen worden gedaan.

De VVD (de heer Moers) vindt het goed dat de verordening nog eens tegen het licht wordt 
gehouden. Voor de VVD is het voorstel rijp voor behandeling in de raad.

De SP (mevrouw Martens) vindt het een prima plan.

Partij Veilig Maastricht (mevrouw Meese) vindt het een prima aanpassing. Spreekster merkt op dat
het wat betreft de bierluikjes gaat om terrassen waar al huur voor wordt betaald. Ook zij vraagt om 
een reactie van de wethouder.

De Maastrichtse Volkspartij (de heer Hoen) is blij met de steun voor zijn plannen. De wethouder 
heeft al aangeven dat hij – op eigen initiatief – gaat kijken naar de roosters (de bierluikjes) in 
combinatie met de precario.

Wethouder Aarts legt uit dat de belastingactiviteiten zijn overgedragen aan BsGW. Die instantie 
doet haar werk heel gedegen en heft onder andere precario op het vlaggen.
Er is geen reden om de regeling met terugwerkende kracht in te voeren. De kosten voor 2015 
worden wel terugbetaald. De wethouder is geen voorstander om vlaggen te selecteren die wel zijn 
toegestaan. De gemeente staat dus alle vlaggen toe. Er is verder sprake van een groot aantal kleine
aanslagen. Daar wordt onderzoek naar gedaan. Dat kan gevolgen hebben voor de tarieventabel. 
Door deze maatregel worden belastingen van burgers – conform het coalitieakkoord – niet 
verhoogd, zo zegt de wethouder tot slot toe.

De voorzitter constateert dat het onderwerp rijp is voor behandeling in de raadsvergadering en sluit
het overleg om 20.00 uur.
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